

Styrelsemöte F07–HT19

Ledningscentralen, tisdagen 3/12 kl 17.15

Handlingar

§ 1	O.F.M.Ö.	<i>(Beslut)</i>
§ 2	Närvaro	<i>(Beslut)</i>
§ 3	Adjungeringar	<i>(Beslut)</i>
§ 4	Val av justerare	<i>(Beslut)</i>
§ 5	Godkännande av dagordning	<i>(Beslut)</i>
§ 6	Meddelanden	<i>(Information)</i>
§ 7	Rapporter	<i>(Information)</i>
§ 8	Access för Sektionshärold	<i>(Beslut)</i>
§ 9	Val av Nyckelpigor	<i>(Beslut)</i>
§ 10	Entledigande av Studierådsledamöter	<i>(Beslut)</i>
§ 11	Access till LC	<i>(Beslut)</i>
§ 12	Övrigt	<i>(Beslut)</i>
§ 13	Nästa möte	<i>(Beslut)</i>
§ 14	O.F.M.A.	<i>(Beslut)</i>

Handlingar

§8 Access för Sektionshärold

Sektionshärold Teodor Bucht skickade in följande:

För att underlätta medaljkommitténs verksamhet tycker jag att sektionshärolden bör få access till ambassaden och SK. När vi säljer medaljer behöver vi hämta bord och stolar från bunkern och först hitta nån med access dit, vilket är ett onödigt extra moment. Vi brukar ha våra möten i arkivet, som inte är en supernice möteslokal, varför det skulle vara trevligt om härolden har access till SK.

Jag yrkar därför

att I "Regler för funktionärens access till sektionens lokaler" lägga till så att sektionshärolden har access till ambassaden och SK.

§9 Val av nyckelpigor

Cafémästare Melinda Rydberg skickade in följande:

Vi har fått en massa nya nyckelpigor till caféet, och skulle därför vilja välja in dem som funktionärer nu i LP4. Dessa är:

Hannes Ryberg, Pi18

Lisa Stenlund, n18

Louise Zetterqvist, Pi18

Sally Vizins, F18

Samuel Andersson, F19

Alfred Clemedtson, Pi19

Ella Virola, F19

Anton Pauli, Pi19

Erik Magnusson, n19

Tova Alenfalk, n19

§10 Entledigande av Studierådsledamöter

Utbildningsminister Henrik Palme skickade in följande:

Jag vill entlediga mig själv från posten studierådsledamot, då jag klivit på posten Utbildningsminister istället. Jag vill även entlediga Charlotta Sporre från posten studierådsledamot, då hon inte längre har tid för posten. Jag yrkar därför

att entlediga Henrik Palme och Charlotta Sporre från posten studierådsledamot.

§11 Access till LC

Styrelsen skickade in följande:

Under höstterminen har det varit mycket spring i Ledningscentralen. Dörren har varit öppen, obehöriga har vistats där och det har förekommit stölder. Styrelsen tycker detta är ett allvarligt problem och vill därför begränsa antalet funktionärer som har access till LC. Vi yrkar därför

att ta bort access till LC för Arkivarie.

att ta bort access till LC för Bakis.

- att* ta bort access till LC för Persevant.
- att* ta bort access till LC för Projektgruppsledamot FARAD.
- att* ta bort access till LC för Valberedningsledamot.
- att* ta bort access till LC för Sanningsspridare.
- att* ta bort access till LC för Sektionsfotograf.
- att* ta bort access till LC för Von Tänen redaktionsmedlem.
- att* ta bort access till LC för Spindelman.

I sektionstyrelsens namn,

Rebecca Svensson
Styrelseordförande